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REFERAT 

fra møde i Studienævn for Engelsk og Amerikanske studier d. 13. december 2018 
 
 
Emne:    Studienævnsmøde 
Dato og tidspunkt:  Torsdag den 13. december 2018 kl. 12.00-14.00 
Sted:    Lysningen, stuen 
 
Deltagere:  Claus Schatz-Jakobsen (CSJ),  

Kasper Grotle Rasmussen (KGR) 
Thomas Ærvold Bjerre (TÆB) 
Caoimhe Louise Willemoës (CLW) 
Johanne Kirkeby (JK) 
Tobias Arndal Dietz Rasmussen (TADR) 
Diana Brunholm (DB) 
Charlotte Granly (CG) 

 
Afbud:   Nils Arne Sørensen (NAS) 

 Rasmus Nielsen (RN) 
Camilla Breede Uldal (CBU) 
Louise Andkjær Hansen (LAH) 
Sarah Pedersen, Faglig Vejleder (SP) 
 
 

Referent:  Diana Brunholm (DB) 
 
 
 
CS-J bød velkommen til årets sidste studienævnsmøde, og takkede de studerende for deres ind-
sat i årets løb. 

 
1) Godkendelse af dagsorden 

Godkendt. 
 

2) Godkendelse af referater 
Godkendt. 
 

3) Meddelelser 
a) Studienævnsformandens meddelelser: 



2 
 

- Der er kommet uddannelsesregnskab for 2017, og det ser godt ud både for en-
gelsk og for amerikanske studier. STÅ produktionen for 2016 var 206 STÅ for 
engelsk og 159 STÅ for amerikanske studier. Begge studier skal nok indstille 
sig på, at STÅ produktionen vil falde i de kommende uddannelsesregnskaber. 
Begge studier har også en fornuftig fastlærerdækning, hvor engelsk ligger på 72 
% for engelsk og 69 % for amerikanske studier.  
 

b) De studerendes meddelelser (faglig vejleder, fagrådet): 
- JK: Fagrådet planlægger at lave et arrangement, hvor studerende kan komme og 

fremvise deres BA opgave, så de studerende der skal til at skrive BA opgave kan 
få inspiration og tips og tricks. 
 

c) Studie(nævns)sekretærens meddelelser: 
Ingen bemærkninger 

 
d) Andre 

- KGR: Var i sidste uge på Flensborg Universitet, da man forsøger at få et samar-
bejde op at stå mellem Flensborg Universitet og SDU. Havde i den forbindelse 
købt billetter til nogle studerende, der ikke deltog alligevel. Vil sende en ansøg-
ning til studienævnet om at få dækket denne udgift. 

- TÆR: Arrangementet med Nathalie Schilling og James R. Fitzgerald var en 
kæmpe succes. Begge forelæsninger var gode, men Nathalies forelæsning var 
helt klart den mest faglige. 
 

4) Merit- og dispensationsansøgninger 
Se lukket referat 
 
5) Eventuelt 

- JK: Er der begrænsninger på hvad studienævnets annuum kan støtte? 
- CS-J: Studienævnets annuum er møntet på gæsteforelæsningshonorarer, ekskur-

sioner for studerende, introture, studiestart, forplejning til møder og andre arran-
gementer og lign. Studienævnet bestemmer hvad pengene skal bruges til, men 
som hovedregel skal det være noget der kommer de studerende til gode. 

 
 

Claus Schatz-Jakobsen    Diana Brunholm 
Studienævnsformand    Referent 
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